
 

Referat fra styremøte 18.april 2023. 
 
 
Til stede: Knut Harald Holst-Hansen, Karl Erik Bank, 
              Ann Kristin Moen, Atle Wenger, Olaug Holter, 
                Hanne Røtterud. 
 
Forfall:  Hans Olav Røtterud. 
 
Sak 1. Konstituering av styret jfr valgresultatene på 
årsmøtet. 
 
Hvert styremedlem bør ha hvert sitt ansvarsområde. 
Hanne tar ansvar for arrangement-komiteen. 
Ann Kristin er redaktør for hjemmesidene og har ansvar for 
SOME. 
Atle har ansvar for alt innen fiske og fiske-oppsyn. 
Karl Erik tar ansvar for alt innen jakt, inkl hund. 
Olaug har ansvar for økonomi og regnskap. 
Hans Olav ansvar for alt innen skyting samt huskomiteen 
                         
Alt av viktig informasjon fra forrige styre, dvs avtaler for 
foreningen, nøkkeloversikt mm skal overleveres det nye 
styret. Knut Harald kontakter tidligere styreleder. 
 
Knut Harald følger opp valgkomiteen for å få på plass 
manglende NK og en varamann. 
 
Styret tenker det er mest ryddig å invitere varamenn til alle 
styremøter, slik at de er orientert om det som foregår. 



 
 
2. Sette et årsprogram, jfr forpliktelsene fra årsmøtet. 
 
Disse datoer er satt til styremøter: 
                          tirsdag 06,06.23 kl 19.00 
                          onsdag 09.08.23 kl 19.00 
                          tirsdag 17.10.23 kl 19.00 
 
Fiske -slipp lørdag 03.06.23. 
 
Råsjøfestivalen lørdag 17.06.23 
 
Husmøte i uke 17. 
Trening elgbane fra 02.05.23 og ut august (også i ferien). 
Elgbanestevne lørdag 03.06.23 
Eventuelle klubbmesterskap vurderes fortløpende. 
 
Meitecup mandag 05.06.23 
                mandag 12.06.23 
                mandag 19.06.23 
Klubbmesterskap og siste dag for meitecup: 
                søndag 25.06.23 
 
Gapahukene: 
Spørre Ivar Romedal og Øystein Olavsen om hjelp til å få 
på plass gapahukene. 
Atle sender ut melding ang befaring til Dalstjernet og Østre 
Herretjern. Befaring gjennomføres 4. juni kl 18.00. Husk å 
be med representant for Allmenningen.  
 



 
3. Økonomistyring, herunder lagertellining premier. 
 
Alle i styret bør ha lese-tilgang til regnskapssystemet. 
Alle leverer bilag til Olaug. 
Opprette ny vippskonto for kiosk. 
Knut Harald ordner endringsmelding til Brønnøysund 
registret og tilgangen bank. 
Neste styremøte blir det opplæring av regnskapssystemt 
Tripletex. 
 
Etter en gjennomgang av premier på lageret, vil det på neste 
styremøte legges frem forslag/bli vurdert om avskrivning av 
lageret i sin helhet. 
 
4. Annet. 
 
 
Huskomiteen får i oppdrag å komme med forslag til hva 
som kan gjøres for 50.000,- for å gjøre klubbhuset mer 
attraktivt å leie ut. 
 
Karl Erik har fått en henvendelse fra et nytt medlem som 
ønsker å bistå ifm hundeaktiviteter mm. Karl Erik kobler 
henne sammen Stein Karlstad for å fine ut av om dette er 
interessant for foreningen eller ikke. 
 
Referent 
Hanne Røtterud 
Sekretær 


